

HONGYANG TYRE



CATALOGUE 2014-2015

RED SUN TIRE

好品质 行天下
HIGH QUALITY WIN THE WORLD

河北虹阳轮胎有限公司
HEBEI HONGYANG TYRE CO.,LTD

地址：河北广宗县北塘工业区08号 Add: NO.088 HeGuMao County,XingTai City,HeBei,China.
Phone: +86-13903191498 Tel: +86-319-7266156 7883502 P.C.: 054500
E-mail: haipeng@haipengbike.com
Web: http://www.haipengbike.com

河北虹阳轮胎有限公司
HEBEI HONGYANG TYRE CO.,LTD

RED SUN TIRE

www.haipengbike.com



自行车轮胎专业制造商

**PROFESSIONAL MANUFACTURER
OF BICYCLE TIRES**



RED SUN TIRE

公司简介

海鹏车业有限公司成立于1997年主要生产自行车零部件、进出口贸易。公司于2008年投资8000万成立红阳轮胎有限公司，红阳轮胎有限公司是一家专业致力于自行车轮胎设计制造有限公司，本公司地处那清公路中断，东距京九铁路60公里，西距京广铁路60公里，那台至济南公路穿越而过，交通十分便利，是您理想的选择对象。

公司诚聘了轮胎界资深人士致力于自行车外胎的设计和制造，引进国际先进的橡胶加工生产设备，采用当今最成熟的内外胎生产流水线，随有精密的实验检测设备，建立完整的检测手段，从原材料进厂到成品出货都严格按照ISO9001-2008质量管理体系SGS标准实施严谨、全面的监控。

公司以：“顾客满意的品质，就是我们的追求”为宗旨，狠抓产品质量，密切配合客户要求。公司员工现有350多人，年产量4000万套。产品远销美国、加拿大、中南美洲、欧洲、东南亚等国际地区，并逐步成为美国供应商品最紧密的轮胎配套厂商。

公司经营理念：满足需求、引导需求、创造需求。

Company Profile



Haipeng Bicycle Co., Ltd. mainly engaged in bicycle spare parts production import and export business. The company is 2008 years investment 8,000 the thousand establish of Hongyang tyre Co., Ltd. The company is located in the middle section of Xingqing Highway, 60km west of Jingjiu railway, and 60km east of jingguang railway, the expressway Xingtai and jinan just pass through the city. It has a good location and transportation facility.

The company invites veteran experts of tyre industry dedicating to the design of inner and outer tyres of bicycles and electric bicycles. The Company also introduces some advanced rubber-processing equipment, using the most sophisticated inner-and-outer tyre production lines. Equipped with accurate testing equipment, the company has a complete inspection system. The strict management in inspection is in accordance with ISO9001-2008 quality management system and SGS standard, from raw material to finished product shipments.

"Customer satisfaction is our pursuit" is the spirit of the company. So we always pay close attention to product quality and try our best to meet the need of customers. The products are exported employs 350 people, the annual output is up to 40 million sets. The products are exported to the United States, Canada, Central and South America, Europe, Southeast Asia and other international markets. Now we have become to leading supplier of the U.S. bicycle tyres.

Management ideas: To meet the demand, to guide the demand, to develop the demand



RED SUN TIRE

HONGYANG TYRE
CATALOGUE 2014-2015

好品质 行天下 HIGH QUALITY WIN THE WORLD



HY-104
12"1.75 14"1.75 16"1.75
18"1.75 20"1.75



HY-105
12"1.75 14"1.75 16"1.75
18"1.75 20"1.75



HY-106
20"1.75 24"1.95
24"1.75 24"2.125



HY-107
16"1.75 20"1.75



HY-108
12"1.95/2.125 14"1.95/2.125
16"1.95/2.125 20"1.95/2.125
24"1.95/2.125 26"1.95/2.125



HY-109
12"1.75/2.125 14"1.75/2.125
16"1.75/2.125 20"1.75/2.125
24"1.95/2.125 26"1.95/2.125

HY-119
22"1.75



HY-120
24"1.3/8 26"1.3/8 27"1.3/8



HY-122
26"1.95 26"2.125



05

HY-123
24"1.75/1.95
26"1.75/1.95



HY-125
26"2.125/2.35



HY-132
12"2.125 14"2.125 16"2.125
18"2.125 20"2.125
24"19.5/2.125 26"1.95/2.125



06

HY-110
12"1.75/2.125 14"1.75/2.125
16"1.75/2.125 20"1.75/2.125
24"1.95/2.125 26"1.95/2.125



HY-111
12"1.75/2.125 14"1.75/2.125
16"1.75/2.125



HY-112
12"1.75 14"1.75 16"1.75
18"1.75 20"1.75



03

HY-116
16"2.4 20"2.4



HY-117
24"1.75



HY-118
26"1.95 26"2.125 26"2.35



04

HY-133
28"1.75



HY-135
28"1.75



HY-136
28"1.75



07

HY-137
20"1.95/2.125 24"1.95/2.125
26"1.95/2.125



HY-139
28"1.3/8 28"1.3/8



HY-140
26"1.3/8 28"1.1/2



08

HY-141
28"1.75



HY-144
28"1.1/2



HY-145
12"1.75 14"1.75 16"1.75 18"1.75
20"1.75



09

HY-146
24"1.50 26"1.50



HY-147
24"1.75



HY-148
28"1.75



10

HY-153
26"1.75 28"1.75



HY-156
20"1.75 24"1.75 26"1.75



HY-158
12"1.95 14"1.95 16"1.95 18"1.95 20"1.95



HY-159
24"1.75



HY-163
24"1.75



HY-165
20"1.75



HY-166
12"2.125 14"2.125 16"2.125 18"2.125 20"2.125



HY-167
24"1.3/8 26"1.3/8



HY-168
16"1.95



HY-170
12"2.125 14"2.125 16"2.125 18"2.125 20"2.125



HY-594
24"1.75 24"2.125 26"2.125



HY-839
18"2.10 20"2.10



RED SUN TIRE

HONGYANG TYRE
CATALOGUE 2014-2015



15

好品质 行天下 HIGH QUALITY WIN THE WORLD

COLOR TYPE

COLOR TYPE



COLOR TYPE



COLOR TYPE



16

RED SUN TIRE

HONGYANG TYRE
CATALOGUE 2014-2015

COLOR TYPE



COLOR TYPE



COLOR TYPE



17

好品质 行天下 HIGH QUALITY WIN THE WORLD



18